
15.CELOSTÁTNÍ SNĚM 

ZPRÁVA O ČINNOSTI ASOCIACE 
SOUKROMÝCH BEZPEČNOSTNÍCH 

SLUŽEB ČR ZA ROK 2016 
Rok 2016 byl  rok ve kterém se naše hlavní činnost v Asociaci 
ubírala především dokončením vládního návrhu zákona o 
bezpečnostní činnosti.    Je patrné , že každé roční období je 
něčím charakteristické rok 2015 byl ve znamení přeměny na 
spolek.  

Činnost aktivního působení na návrh zákona,předložený  MV 
ČR, parlamentní tisk  495  je zajímavý  pro členskou základnu, 
pokud budou již  známé změny v právních předpisech.  Činnost 
ke vzniku  zákona byla hlavně zátěží představenstva, presidia 
a samotné ho presidenta a dále presidia UNIE soukromých 
bezpečnostních služeb.  

Na posledním  brněnském představenstvu jsem si vyslechl i 
názor, že by bylo lepší se věnovat jiným záležitostem, než  
pořád zákonu o SBS. Ano chápu a právě proto máme dnešní 
sněm, abychom si vysvětlili, zda tento postup je smysluplný 
nebo je lepší provést například akci v běhu, střelbě, opékání 
vepře či taneční  zábavu pro  členy asociace. Tyto priority 
určuje právě tento sněm. 

Než budu hodnotit  naší  činnost v roce 2016 chci osobně 
poděkovat těm, kteří mně  a celé asociaci nezištně pomáhali 
právě  k získání aktivního přístupu k zákonu o SBS. 
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Děkuji především  Milanovi Strnadelovi ze Zlína, JUDr. 
Jaroslavu Murdychovi  a JUDr. Valentovi  z Prahy  a ing. 
Vítězslavu Dostálovi z Brna.  

Děkuji též členům presidia a představenstva, kteří mě obvykle 
podporují v presidiu UNIE  Milanovi Soukupovi a Petru 
Perříkovi. Děkuji i Davidovi Vlčkovi , který kontroluje a 
technicky dozoruje naší rámcovou smlouvu s T- Mobilem.  
Konečně velké poděkování patří našemu společnému 
tajemníku mgr. Radku Zapletalovi, bez kterého by některé 
aktivity ani neproběhly. 

Proto také  nechám prostor mgr. Zapletalovi , aby Vás 
podrobněji seznámil s činností kolem relevantních 
písemností ,které z naší , tedy z Vaší strany odešly z ASBS, 
potažmo UNIE SBS. 

Vyzdvihl jsem  ty co skutečně  se angažovali osobně ve 
společné věci a to zcela výjimečným způsobem, který 
markantně přispěl k dnešnímu stavu věci. 

Samozřejmě  děkují Vám  členům, kteří toto odborné uskupení 
již i dlouhá léta podporujete a snažíte se  o zkvalitnění 
podmínek našeho společného podnikání. Bez Vaší podpory jsou 
i zdařilá jednání a dílčí výsledky nemožné, protože stejně tak 
jako podnikání ve firmě znamená  vynaložit nezbytný náklad  a 
teprve poté získat  zisk, je činění v asociaci do určité míry 
nutné podpořit nezbytným nákladem, který by však měl též 
přinést očekávaný výsledek.  

Dnešní den Vám skýtá příležitost  hodnotit efektivitu této 
činnost  a k tomu jste kompetentní jako nejvyšší orgán jen Vy. 



Před Vámi nyní jsou promítány pravidla pro  účast ve spolku a 
část stanov potřebná pro Vaše rozhodování  právě na tomto 
sněmu. 

     Nejdříve mi dovolte trochu nezbytné statistiky, která Vám 
učiní rámec ve kterém se činnost v roce 2016 odehrávala. 
Představenstvo a prezidium  se sešlo 4 x dle plánu činnosti. 
Preziduum   dále  v průběhu roku 2 x hlasovalo per rollam o 
věcech které byly později schváleny představenstvem, což 
zajišťuji prostřednictvím telefonátů a emailů. Účast na 
zasedání a jednání byla ovlivněna u některých členů jejich 
onemocněním nebo pracovním vytížením ,které se snažili 
omluvit předem  i za cen u poskytnutých plných mocí. Oba 
orgány byly vždy usnášení   schopné. 

Projednávaly se  zejména: - operativní připomínky a potřeby 
vyplývající          z rámcové  smlouvy s T mobilem, blíže  
k problematice  vystoupí pan D.  Vlček  a náš host ing. 
Hudáková z T mobile. 

-odhlasovalo další  prodloužení odkladu platby tzv penále v 
dotaci – výzvy 52 za roky 2011 až 2013 . Již podruhé jsem 
žádal . FU nás pořád drží v šachu, protože za každou  žádost o 
prodloužení platby  musíme zaplatit 1000,- Kč.  Potřetí žádat 
nebudeme, protože dne 10. Února  2017 došlo rozhodnutí FU, 
proti které  nám zamítá naše odvolání  a není jiná cesta než  
správní žaloba. Snižuje nám platbu penále  o cca 300,- Kč. Jde 
o výsměch jakékoliv spravedlnosti, ale je  potřebné též zvážit 
všechny okolnosti, které sebou žaloba ponese. Proto 
představenstvo na zasedání dne 14.2 doporučuje…..budeme 
tuto otázku řešit……….. 2017. 
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 Ač jsme psal jsem odvolání na  rozhodnutí Finančního 
ředitelství v Praze, dodnes se nám nedostalo odpovědi na naše 
argumenty. Tzv. penále však navrhuji i nadále neplatit, 
protože by šlo o zjevnou nespravedlnost.  

-     Představenstvo a prezidium  též projednalo , jako 
každoročně, zprávu o činnosti na  vysokých školách a o 
vyhodnocení  dvou vysokoškolských prací  v oboru na FAI UTB. 
Představenstvu byla podána zpráva o dalším působení na VŠ 
( Universita obrany, Na VŠ  Karla Engliše v Brně a VŠ RR 
v Praze.  Spolupráce s těmito školami  nám, až na malé 
detaily,  konkrétní výhodu nepřináší. Jde spíše o synergický 
efekt na studenty- potencionální zástupce  objednatelů  a též 
na zapojení vědecké obce do podpory  našich  snah právě 
oblasti legislativy. K tomu má sloužit též i roční studium MBA 
na institutu  MV ČR v Benešově. Jde o zvýšení kvalifikace 
z naší strany. Prvními posluchači z řad členů ASBS ČR právě 
končí a jsou před závěrečnou zkouškou.  Další běh proběhne 
od září tohoto roku a členové asociace jsou vítáni. Dlouholetí 
provozovatelé a jejich výkonní pracovníci mají možnost studia  
i bez vysokoškolského vzdělání, s výjimkou i se středním 
vzděláním. 

 -     Představenstvo  si též vyslechlo zprávu o  činnosti  
Bezpečnostní  sektorové rady, která spolupracuje  s MV ČR, 
MPSV ČR,  MŠMT ČR a  připravuje  v oboru soukromé 
bezpečnosti  pracovní pozice v tzv. NSK a NSP. Sektorová rada  
již nepracuje pod evropským programem a je svolávána ad 
hoc. Právě zde se začaly projevovat rozporuplné názory HK ČR 
tzv. bezpečnostní sekce. Protože však rada již nemá takovou 
výkonnost jako v minulých letech nebyl důvod zde rozpory 
řešit, zejména když členové právě HK ČR  nesplnili své úkoly  



např. Láďa Rambousek již 1,5 roku dodává popis práce  na tzv. 
reiteilech. 

Že se něco děje v našem oboru jsme však zaznamenali, 
zejména poté co jsem za UNIE ČR  odmítl do memoranda dále 
dávat hodnotící příspěvky s analýzou jednotlivých §§ znění. I 
přesto  byl vytvořen z kraje roku 2016 dobrý základ zákona, 
který jsme chtěli dále podporovat v tzv. Memorandu, které 
původně iniciovala ASBS ČR.  

 Protože jsem znám svým radikálním postojem, tak jsem 
nechal průchod liberálnějšímu způsobu vyjednávání  pana 
Michala Kuníka a v červenci 2016 jsme společně i s panem mgr. 
Zapletalem navštívili pana Nepraše.  

Stručně řečeno bohužel  mé očekávání se splnilo do puntíku  a  
myslím , že pana Kuníka pan Nepraš hodně zklamal, neboť již 
v době našeho jednání jak dál s Memorandem jednal za 
našimi zády s některými poslanci o torpédování zákona a o 
jeho nepřijetí. Dokonce mluvil za celou odbornou obec, tedy i 
za nás. Sám sebe usvědčuje z této činnosti i chlubivými články 
v Security Magazínu, což je až úsměvné a lehce dohledatelné 
v časové ose právě v tomto tisku.  

Vytvoření Rady SBS, jako nejvyššího  oborového orgánu, o 
kterém jsme se  zmiňoval v poslední výroční zprávě, kde by 
měla  převládat jen odborná činnost a vítězit jen odborný 
názor naprosto odmítl, protože nejvyšším a  nejlepšími 
odborníky jsou v sekci HK ČR. O toto se velkohubě nyní snaží  
osoby z HK, pan, Bavšenko,  Nepraš a pan Rambousek.  Minule 
jsme váhali  z Memoranda vystoupit. Již dnes sděluji , že 
Memorandum neexistuje.Později se ve zprávě dozvíte proč.  
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O mnoho složitější bylo vnímat činnost  JUDr. Matěje Bárty, 
který se svou  smluvní  advokátní kanceláří pomohl s většinou 
právní formulace  nám , ale jedním dechem se v září 2016 
přidal k názoru zákon torpédovat i proti vlastní korporaci SC.  

     Do této divoké situace přispělo i jednání branně-
bezpečnostního výboru v říjnu 2016, kde se snažila HK ČR 
protlačit jedinou svou změnu, ostatní podání jsou našimi 
připomínkami , které jsme bohužel v minulosti předávali i 
členům HK ČR.  V  § 68   navrhli  někteří ambiciozní členové 
HK ČR, že  jediný kdo o věci se zákonem bude informován 
bude HK ČR, ač jsme liberálně nechali , že to bude původně 
každé společenstvo , které dosáhne více jak jedné třetiny 
trhu.  Je to logické, HK ČR klesají preference a ona za chvíli , 
ne-li již teď,  nemá tuto potřebnou kapacitu svých firem. 
Navrhli  nesmysl, protože  nemohou pominout Svaz průmyslu a 
dopravy ČR, který nám ochotně poskytuje v této souvislosti 
též servis a spolupráci. Že to je podraz těchto lidí vůči 
ostatním odborným uskupením snad není pochyb.  

     O těchto změnách víme  podloženě od poloviny října  2016, 
proto jsem vedl velmi rychlá jednání s některými poslanci 
z branně-bezpečnostního výboru , bohužel nepřítomnost 
zpravodaje pana ing. Bronislava Schwarze nám nedala 
příležitost k dalšímu postupu ve věci, protože bez zpravodaje 
se o věci nejedná.   Výsledkem  však byla  má účast dne 25.1. 
2017 na zasedání tohoto výboru, kde byl skutečně 
dokompletováván zmíněný zákon a kde jsem měl možnost na 
výzvu pana poslance Schwarze vystoupit na obhajobu zákona, 
kde jsem také uvedl důvody proč zákon chceme. 

Dúvodová zpráva : 



Není regulace a její vynucování včetně samoregulačních mechanismů trhu 
soukromých bezpečnostních služeb dlouhodobě nepřináší kýžený efekt, je jediným 
možným řešením přijetí kompletní nové právní úpravy předmětné problematiky. Jedině 
zcela nová právní úprava s sebou přinese odstranění zejména bezpečnostních rizik.  

Z hlediska naplnění cíle nové právní úpravy, tj. zejména dosažení optimálního stavu 
zajišťování vnitřního pořádku v  soukromoprávní rovině, po všech stránkách způsobilými 
subjekty, je variantou nejvhodnější, neboť z  celospolečenského hlediska klady převažují 
nad jejími negativy. 

SDĚLIL JSEM , ŽE  nepotřebujeme  žádná oprávnění, ty nám 
dává občanský zákoník, trestní řád, trestní zákon, zákoník 
práce . To co potřebujeme je  pevné  a jasné zakotvení 
licenční činnosti, aby nebyla koncese – licence vydávána 
komukoliv a byl uskutečňován  skutečný dohled a dozor nad 
výkonem všech agentur , kdy dnes podnikají v oboru subjekty i 
bez koncese.  Dnes kontrolují úřady nás,  kteří platí , starají 
se o kvalitu a odbornost služby už 25 let, ale nekontrolují ty 
co podnikají „ jiným „ způsobem. Kontrolu u nás  provádí 
dokonce  na základě vymyšlených udání , které nám mají 
znemožnit účast na  výběrových řízeních, již předem  
připravených na míru agentur, které vznikly včera a existují   
maximálně rok  nebo dokonce ani nemají koncesi. Ty pak u 
subjektu vyberou peníze jinak na dalších službách, protože 
výběr byl proveden na základě minimální ceny, která je 
hluboko pod minimální mzdou, ale zisk nahrazen z jiného 
pramene financí. Jde zjevně o  korupci - šedou ekonomiku , 
kterou podporují zejména ministerstva a  celá veřejná zpráva, 
jejíž pracovníci z toho mají dobrý přivýdělek . Jenže poctivé 
firmy nemají šanci konkurovat těmto podvodným jednáním. 
Jak chcete konkurovat firmě , která neškolí a nezkouší své 
zaměstnance,vede zaměstnance  j v třídě 1, nevyplácí 
zákonné příplatky a ani nedává základní prostředky a výstroj. 
Když vezmu jen naši cenu za jednoho vyzkoušeného 
zaměstnance, tak zaměstnanec stojí  1000,- Kč a to ještě nic 
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neudělal a žádný zisk neprodukoval. Ten co toto nečiní neškolí 
a nezkouší, tak hned teď vydělal na 100 zaměstnancích   
100000,- Kč  a vy jste  stejnou částku prodělali. Takto je to 
hra  označovaná v lidové rétorice jako hra prasete s kantorem. 

Nemohl jsem bohužel z časových důvodů  objasnit působení 
tzv. vlastních ochranek, které mají ještě výhodnější 
postavení bez kontrol a postihů, protože o nic nikdo 
v současné době nemusí nic vědět.  

Neměl jsem v tomto vystoupení ani možnost sdělit , že  
potřebujeme vedle odborné způsobilosti  postavit zdravotní 
způsobilost, tak aby bylo zřejmé , kdy invalidy ano a kdy ne. 
Má poslední slova byla o tom , že naše firmy se nebojí zákona. 
Ten Kdo jej nechce jsou Ti co na našem oboru nekale 
participují  nebo dokonce kradou. Je to celá šedá 
ekonomika. Dokonce jsem si vysloužil i potlesk paní prof. 
JUDr. Válkové. Za HK ČR  mluvil i mgr. Rambousek , který 
řekl , že naprosto chápou změnu bezpečnostních podmínek a , 
že jsou připraveni bojovat s teroristy a oni , že zákon 
nepotřebují. 

Usnesení výboru  bylo jednoznačné zákon bude načten se 
všemi relevantními připomínkami  a je propuštěn do 
druhého čtení.  

My v rámci presidia UNIE jsme již připravili  i další cestu mimo 
zákon.  My potřebujeme normální tržní cenu  za hodinu 
dobře vykonané práce a ne nesmyslné ceny, které nás táhnou 
ke dnu zejména s ohledem na stále se zvyšující minimální 
mzdu.  Každý z Vás rád zaplatí strážného více, pokud za jeho 
činnost také zvýšenou cenu  tuto cenu dostane. Proto  byl 
odeslán dopis nejvyššímu správnímu orgánu o určení 
ministerstva , které nám nejnižší cenu stanoví pevně. 



Nejvyšším správním orgánem je vláda  a dopis byl odeslán 
předsedovi vlády ČR. Zbytek se nejspíše zmíní mgr. Zapletal.         
Naším tradičním úkolem je též prolongace a obchodní 
vyjednávání Tím bych ukončil  práci ASBS ČR v rámci 
přípravy zákona o SBS.  

Nechci čtít oheň a síru na HK ČR, sám jsem fandou těch , kteří 
v okrese přes HK ČR získali peníze na stavbu průmyslové zóny 
nebo obnovení cest. 

 Sestava kolem tzv. bezpečnostní sekce je však skutečně 
povedená. Sami nic nenapíší, nevyjednají a jsou zásadně pro 
modré majáky na naše auta,ač sami neví , že alarm může být i 
technickou poruchou, chtějí naše zařazení do IZS , při tom 
nevědí, že právně zde již jsme, ač na nás nikdo nemá peníze, 
dále ,že budeme bojovat na měkkých cílech s teroristy, ač se 
jedná o věc  bohatých  vlastníků- řetězců. Sám i členové ASBS 
či UNIE spolupracujeme dále i s významnými členy, kteří však 
sami kritizují tento trend uvedené sekce. Proto jsem měl za 
důležité vás  tímto stavem seznámit. 

      Jak propagujeme činnost asociace ?. Jednak se snažím 
v odborných článcích i na uvedených školách propagovat dobré 
jméno asociace. Jak jsme plánovali byla svolána tisková 
konference, která proběhla a byla publikována i podrobně  
právě v Security magazínu . Propagaci činíme též v institutech 
počínaje MV ČR a konče poslaneckou sněmovnou.  

Naše jméno dobře propaguje a reprezentuje náš člen Václav 
Morštějn , kterému představenstvo v roce 2016  částečně 
uhradilo hradilo startovné na republikových a zahraničních 
mistrovstvích v JUDU.   Václave děkujeme a proto se rozhodlo 
představenstvo k udělení čestného členství tomu „rváči“.  
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Myslím , že takto vynaložené náklady za to stojí. Nejen 
propagace asociace, ale především kvalitní členská základna 
dělá spolku jméno.   

Díky kvalitní firmě jsem se podíleli na reprezentačním plese 
bezpečnostních složek Ústeckého kraje, kde nás velmi dobře 
reprezentovala naše členská firma HEROS a kde jsme se právě 
mohli pobavit o  možnosti spolupráce s takovými složkami.  Na 
činnost máme naprosto stejné názory, které vychází ze 
zákonné  úpravy. 

Posledním bodem mojí zprávy je dokladování činnosti 
Autorizované osoby, která byla zřízena  při UNII SBS a která 
zajišťuje pro Vás školení a zkoušky profesní způsobilosti. 
V autorizované osobě je  zařazeno mnoho našich členů 
počínaje  od Zlína, Brna , Olomouce, přes Prahu  až po 
Teplice. Bohužel jen asi polovina členských firem  ASBS tuto 
možnost zkoušek využívá, ač má  členská firma velmi 
výhodnou cenu. Cena za zkoušenou osobu  byla donedávna 
700,- Kč a po říjnovým zvýšení 950,-Kč za osobu. V Teplicích 
bylo odzkoušeno 77 osob, v Brně 12, v Olomouci 26 a ve 
Slušovicích 12, Praha 123, ale zde zkouší i Středočeský kraj. 
Celkem za rok bylo vyzkoušeno 250 osob. Nejlépe připravené 
strážné na zkoušku má Wespoint ze SC a u nás to je Cobra 
Security. Za nejhorší abonenty za posledních 6 měsíců lze 
označit  zaměstnance  Wakkenhat, teď již bývalého člena, 
který dával jako přípravu ke zkouškám  publikaci KPKB, která 
je naprosto nevhodná k použití pro přípravu zaměstnanců. Je 
zjevné, že jen svědomití podnikatelé chtějí mít své lidi řádně 
odborně způsobilé a ostatní chtějí jen ten papír , že zkoušku 
mají.  



Děkuji Vám za pozornost ,kterou jste zprávě o činnosti ASBS 
ČR v roce 2016 věnovali.   

Sněm – valná hromada schvaluje : 

1) Zprávu o činnosti za rok 2016  
2) Zprávu o hospodaření za rok 2016 

3) Plán činnosti na rok 2017 
4) Rozpočet na rok 2017 

P L Á N   Č I N N O S T I   N A   R O K   20176

14.02.  2017  Presidium, představenstvo ASBS ČR  + P. Petřík – Předseda 
kontrolní komise, + David Vlček  RS T-Mobil 

           Od 18.00 hod.-Příprava celostátního zasedání a projednání 
předkládaných zpráv   

15.02. 2016  14.Celostátní setkání členských firem a Sněmu delegátů, 
Kunice - zámek Berchtold 

Od   10.00  hod.  předání Certifikátů na r. 2016 krajským vedoucím,, 
seznámení členů se stavem zákona SBČ   a  dalšími postupy 
presidia , představenstva ASBS a UNIE   

13.04.   2017  Zasedání  presidia  a představenstva od 10:00 hod. body 
k jednání: 

projednání činnosti ASBS ČR   od posledního zasedání, zpráva  o stavu zákona, 
UNIE,, schválení daňové přiznání za rok 2015, příprava  dalších činností  ASBS 
ČR,  

31.05. 2017      Zasedání  presidia  a představenstva od 10:00 hod.  
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body k jednání: 

projednání činnosti ASBS ČR   od posledního zasedání, zpráva  o stavu 
financování, zpráva o činnosti  UNIE,,  členské otázky , stav členské základny , 
příprava  dalších činností  ASBS ČR,  

14.09. 2017       Zasedání  presidia  a představenstva od 10:00 hod 

body k jednání:  

projednání činnosti ASBS ČR   od posledního zasedání, zpráva hospodaření, 
vyhodnocení projektu  autorizované  osoby  - zkoušky – USBS, T-Mobile,  
internetové stránky - propagace ASBS- ( Bados), vyhodnocení spolupráce 
s UTB, University obrany. 

07.12. 2017         Zasedání presidia   a představenstva od 14.00 hod. Brno  
( zajišťuje M. Světlík) 

body k jednání:  

zpráva o činnosti a hospodaření ASBS ČR od posledního zasedání, návrh 
Rozpočtu 2018,  Plánu činnosti 2018,  

       JUDr. Jiří Kameník - prezident 

    
              

R O Z P O Č E T 
na rok 2017 



  

Sněm   schvaluje  pro  následující strategii činnosti  
„ASBS ČR, z.s.“ na  období 2017 

Nájem 55 000 Kč
Telefony 6 000 Kč
Účetnictví (poplatek za licenci) 2 000 Kč
Mandátní smlouvy 400 000 Kč
Mzda asistentky 80 000 Kč
Povinné pojištění zaměstnance 1 200 Kč
Pojištění ZP, SP + daň 30 000 Kč
Pojištění majetku 0 Kč

Internetová doména + provoz webových stránek 42 000 Kč
Odznaky, medaile, plakety 0 Kč
Proškolení zákona 0 Kč

Kancelářské potřeby, poštovné 2 000 Kč
4x  zasedání presidia a představenstva 32 000 Kč
Celorepublikový sraz 30 000 Kč
Jednání 40 000 Kč
Jednání USBS 10 000 Kč
UTB Zlín -ceny 10 000 Kč
Školení a kurzy (pro administrativu) 6 000 Kč
Bankovní poplatky 3 000 Kč
USBS - tajemník 160 000 Kč
Svaz zaměstnavatelů 0 Kč
Rezerva 0 Kč
Celkem:   933 300,- Kč

Propagace:

Ostatní výdaje:
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Asociace bude  nadále zkoumat a vytvářet podmínky pro  
odborně společenskou činnost, zejména  :  

• za důstojné postavení oboru SBČ  v rámci orgánů a 
organizací  státu  bude vysvětlovat správné právní 
postavení soukromých bezpečnostních firem, úděl 
minimální mzdy a její návaznost na minimální cenu, 

• Za narovnání minimální hodinové ceny povede řízení 
se  správními orgány o její stanovení a to všemi 
právními prostředky.   

• V rámci spolupráce s UTB  ve Zlíně  a  s UO v Brně bude 
vytvářet portfolio mladých pracovníků, kteří by 
v budoucnu měli toto pojetí SBČ znát a přispět tak ke 
správné aplikaci postupů soukromé bezpečnostní činnosti.  

• za využití možného profesního vzdělávání ve studiu MBA 
pro členy asociace bude zvyšovat jejich profesní úroveň, 

• za udržení již získané popularity jako mediálního, 
odborného místa 

• Za zvyšující se odbornost v rámci školení a zkoušek  
autorizačního orgánu  USBS. Prostředky získané ze 
zkoušek  budou  použity ke krytí nákladů spojených s 
účastí  ve Svazu průmyslu a dopravy. 

• Asociace bude hledat v rámci sdružených firem obchodní 
výhody z toho plynoucí u služeb a vstupních nákladů, tak 
aby byly snižovány ekonomické vstupy členů ASBS ČR, viz 
T mobile.  



President:  JUDr. Jiří Kameník 
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